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1. Godkendelse af dagens dagsorden, godkendt 

 
2. Formand info, intet 

 
3. Ledelses info 

 
Corona/Covid – der kommer fortsat løbende nye retningslinjer. 

Et par eksempler fra den 02.09: 

Skærekage er igen tilladt, hvis man spritter før og efter. 
Snotnæser er tilladt igen, hvis man ikke har andre symptomer og ej 

heller feber  
 

Ligeledes er vi fortsat udfordret af, at vi har et regelsæt på skolen og lige 
så snart børnene har fri gælder nogle andre regler.  

 
Derfor har vi fx sat ekstra spritdispenserer op på begge afdelinger, fordi 

det er ”let” at bruge. 
 

Skolestrukturudvalget - gennemgang af det der arbejdes med i 
udvalget: 

 Opgaven – målet 

 Fremtidens skolestruktur 

 Businesscase ved at lukke skoler (diverse skoler i spil blandt andet 

Holmsland)  

 

I oplægget om Holmsland har man (kun) set på, at de skal til Ringkøbing 

skole, måske grundet afstand i km.  Der er ikke lavet en case på, at eleverne 

kan være på Hvide Sande Skole (også efter sammenlægningen). Det vil 

betyde, at vi vil blive lidt flere elever i de nuværende klasser - hvis vi fik 

eleverne fra Holmsland Skole. Der ville ikke skulle bygges til eller lign., 
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transportmæssigt er kørslen med bus tidsmæssigt stort set ens. Vi burde 

derfor være lige så attraktive som Ringkøbing Skole. Ligeledes kan det være, 

at man får brug for alle m2 ved en evt. sammenlægning af skolerne i 

centerbyerne = Ringkøbing + Alkjær og herved kan undgå at bygge til. Men 

det må man beslutte politisk. Formanden er informeret.  

 

 Hvilke scenarier arbejdes der videre med (2 og 5) 
 Mindst to spor i 7. – 9. klasse (overbygningsskoler fremskrivning 

fra 2019/20 til 2031/32) 
 Udgifter pr. elev (fremskrivning fra 2019/20 til 2031/32) 

 Ny tildelingsmodel 
 

Det er vedtaget, at distriktsmodellen gennemføres og derfor har vi 

været til info omkring samarbejdet med PPR, herunder 
samarbejdskontrakt. 

 Bilag – hvad gør man i andre byer, hvorfor distriktsmodeller.  
 Her udover er det vigtigt, at huske på ”Nye veje…” er RKSKs 

begrundelse for indførslen af distriktsmodellen.  
 

1. december 2020  

Distriktslederne samt afdelingslederen for det specialiserede område tiltræder.  

 

1. januar 2021  

- Den nye organisering træder i kraft på almen området. 

- Den nye økonomimodel træder i kraft for hele området – almen, som specialområdet. 

 

1. august 2021 

Den nye organisering på det specialiserede område træder i kraft. 

 

4. Evt. ændring af mødetid på afd. Fjord til kl. 7.55  
Der er et ønske fra lærere om, skoledagene for 3. klasse kunne gøres 

kortere.  
 

Alle klasser fra 0.- 3. klasse skal have 1.110 timer.  
 

3. klasse har fået to (nye) lektioner i Håndværk og design, for at bevare 
en ens skemastruktur – for alle klasser - går de i dag hjem 3 dage kl. 

14.20.  2. klasse har en dag til 14.20. 

 
Oplægget gennemgået. Der er flere muligheder der kan sættes i spil. 

 
Kommentarer fra forældrene var blandt andet: 

1) At en ændret dagsrytme morgen / eftermiddag ikke nødvendigvis 
passer ind i alle hjem. 

2) At man skal være opmærksom på busafgange, så børnene ikke skal 
vente længe på bussen, da bustider erfaringsmæssigt ikke flyttes let. 

Hvor mange elever ”rammes” reelt syd / nord. 
3) Bekymring mht. at sløjfe pauser. 
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4) Faglig niveau i ydertimer (vilkår). 

 
Bestyrelsen nikkede til, at der arbejdes videre med de forskellige 

skitserede muligheder. (Jf. det vedhæftede). Oplægget tages med i MED 
og TT gennemgår materialet / oplægget med personalet på Fjord. 

 
 

5. Skolebestyrelsesrepræsentanter der ex møder op til 
forældreinfomøder m.v. Det er aftalt, at børnehaveklasserne, samt 4. og 

7. klasse, naturligt bør invitere en repræsentant fra skolebestyrelsen. 

Alle andre klasser er meget velkomne til at rette henvendelse til en 
forældre fra skolebestyrelsen. (Se vedhæftede mht. e-mail m.v.)      

 
Skolen skal sikrer, at lærerne (næste år) er informeret om dette  

 
6. Økonomi 

 
Skolens økonomi er fortsat fornuftigt.  

Hovedårsagen er, at lærerne m.v. passer deres arbejde og de er stort set 
ikke syge. Overskuddet er skabt over en årrække og grunden er, at hvis 

vi skulle samles på Skolevej, ville vi gerne have muligheden for at kunne 

købe det der evt. ”mangler”. Vi har dog aftalt, at bruge af pengene på 
forskellige områder i den kommende tid – da vi havde et driftsoverskud 

igen i 2019.  
 

Skolebestyrelsen foreslog, at der ses på skolegården på afd. Skolevej. Vi 
laver et oplæg*.  

 
Kommunalt: Der er indgået budget forlig jf. det vedhæftede.  

Der er markeret med gult i arket hvad der tilføres Hvide Sande og hvad 
der tilføres Hvide Sande Skole. 

 
Sammenlægningen af afdelinger er medtaget og beløbet 28.6 millioner 

er præcis det arbejdsgruppen (konsulenten) kom frem til.   
*I dette oplæg er inkluderet, at der ses på skolegården for ca. 2 millioner. 

 

En bekymringer, at midlerne først frigives i 2023-24.  

Derfor har vi i ledelsesregi drøftet hvad gør vi indtil da. En ting vi gør er 
at løbe afd. Fjord igennem mht. vedligehold, der er en massiv liste i 

Dalux (vores indberetningssystem). Vi vil forsøge at prioriterer listen i 
forhold til arbejdsmiljø, velvidende at det har vi prøvet før uden det store 

resultat.  
 

Herudover forventes, at denne bekymring indgår i høringssvaret fra 
MED. Da vi ellers ikke kan være andet end tilfredse med at de forskellige 

områder inden for skolevæsenet tilføres yderligere midler. 
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Regeringen har sendt flere penge til drift af skoler. I RKSK betyder det, 

at vi har fået ca. 180.000 kr. til ”ekstra hænder” til brug i 2020. Vi er 
godt i gang med at bruge af disse midler.  

 
Ydermere har vi fået ca. 40.000 kr. øremærket til indsats på en elev og 

dem bruger vi til det. 
 

7. SFO spørgeskemaer – sættes i værk i uge 41 
 

8. Skolebestyrelsesvalg de nuværende er valgt indtil 2022. Der skal 

foretages et suppleringsvalg (af suppleanter i dette skoleår). 
 

Der vil tilgå et oplæg omkring suppleringsvalg og ”nyvalg”.   
  

9.  SFO – et fald i antallet af elever, der bruger SFO efter Corona, det har 
betydet nedskæringer af personale. Udviklingen følges tæt. 

 
10.  Orientering om personale, givet. 

 
11. Orientering om elever, givet  

 
I 2019 havde vi 248 elever indskrevet pr. 5.9.2019 (skæringsdato 

for økonomi). 
 

I 2020 har vi 245 elever indskrevet d.d. 

 
Det betyder et fald på 3 elever, og hermed mistes knap 135.000 

kr. 
 

12. Eventuelt 
 

 
Næste møde den 7. oktober 2020 kl. 19.00-20.30 

 
Emner: 

 Ordblinde 
 Bedre brug af erhvervslivet, og det der er omkring skolen 

 Inddragelse af forældre i skolen fx ved trivselsdag 
 Dagligdagen i SFO, indskolingen, mellemtrinnet og 

overbygningen 

 Foredrag udefra kommende 
 Forældretilfredshed  

 
 


